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A.  Some Broadway Clarity 
      一些 Broadway 的闡明 
 
1.  Clarity regarding the “Why?” of Broadway Church… 
     關於 Broadway Church 的 “為什麼?” 的闡釋 
 
a.  At Broadway Church, we believe that everyone was created to experience and express  

the purest love imaginable. 
     在 Broadway Church，我們相信每個人都是為了體驗和表達能想像到的最純粹的愛而生的。 
 
 
2.  Clarity regarding the “What?” of Broadway Church… 
     關於 Broadway Church 的 “什麼?” 的闡釋 
 
a.  At Broadway Church, we exist to lead people to Christ-centered living. 
     在 Broadway Church，我們的存在是為了引導人們過以基督為中心的生活。 
 
b.  The five stages in the journey towards Christ-centeredness: 
       以基督為中心的旅程的五個階段: 
 
  i.  Unfamiliar with Christ:  This is a person who is not into religion or God, and they are  

not particularly interested in anything that has to do with God. 
       不熟悉基督：這是個對宗教或神不感興趣的人，他們對與神有關的任何事情都沒特別的興
趣。 

 
 ii.  Exploring Christ:  This represents the person who is open to belief about God,  

but is not sure about the whole “Jesus story.” 
      探索基督：這代表對神持開放態度，但不確定整個“耶穌故事”的人。 
 
iii.  Beginning in Christ:  This is the person who has crossed the line of faith.   

They believe in Christ,   and are working out what that means in their life. 
      在基督裡開始：這是個跨越信仰界限的人。他們相信基督，並在研究這對他們的生命  

意味著什麼。 
 
iv.  Growing in Christ:  This person is seeking to be closer to Christ, and they depend upon Him  

regularly for guidance in their life. 
      在基督裡成長：這個人在尋求更接近基督，並且經常依賴祂為他們的生活提供指引。 
 



 

 

 v.  Centered in Christ:  In most everything that this person does, they seek to be a  
reflection of Jesus Christ. 

      以基督為中心：這個人在大部分所做的事中，都力求成為耶穌基督的反映。 
 
c.  The four key qualities of a Christ-centered life: 
     以基督為中心的生活的四個關鍵素質： 
 
  i.  You live like Jesus lived.      
      你像耶穌一樣生活。         
 
 ii.  You love like Jesus loved. 
      你像耶穌一樣地愛。 
 
iii.  You believe what Jesus believed.   
      你相信耶穌所相信的。            
 
iv.  You teach what Jesus taught. 
      你教導耶穌所教導的。 
 
 
3.  Clarity regarding how to GROW as a follower of Jesus Christ: 
     關於如何成長為耶穌基督追隨者的闡釋: 
 
Give of your time, talents, and treasures for the betterment of those around you. 
付出你的時間、才能和財富，讓你周圍的人變得更好。 
 

Read, Reflect and Respond to the Word and Spirit of God. 
閱讀、反思並回應神的話語和聖靈。 
 

Opportunity to witness to someone about God’s presence and activity in your life. 
有機會向他人見證神在你生命中的同在和作為。 
 

Walk with someone:  allow others to journey with you every day. 
與人同行：讓他人每天與你同行。 

 
 
4.  Three possible reasons for resisting the “new W” in the G.R.O.W. Principle: 
     抗拒 G.R.O.W 原則中的 “新 W” 的三個可能原因: 
 
a.  Your resistance may be rooted in the lie of self-sufficiency...  (Genesis 2:18;  3:1-5) 
     你的抗拒可能源於自給自足的謊言...(創世紀 2:18;  3:1-5) 



 

 

b.  Your resistance may be rooted in a fear of rejection...  (Matthew 26:33-35, 69-75;  John 21:15-17) 
      你的抗拒可能源於害怕被拒絕...(馬太福音 26:33-35, 69-75;  約翰福音 21:15-17) 
   
c.  You are attempting to hide your sin...  (Genesis 3:8) 
     你試圖隱藏你的罪...(創世紀 3:8) 
 
 
 
Discussion Questions: 問題討論: 
 
1. Are you an introvert or extrovert? How did you discover this?  
       你是內向還是外向的人？你是怎麼發現的？ 
 
2. There are different ways to "walk with someone”.  What does that look like for you? What is one practical 

way you can walk with someone this week? 
        “與人同行”有不同的方式。這對你來說是什麼樣的？本週你可以與某人同行的一種實用方式是什
麼？ 

 
3. Which G.R.O.W. principle comes easiest for you? Which is hardest for you?  
        G.R.O.W.原則中哪個對你來說最容易？哪個對你來說最難？ 
 
4. Which possible reason for resisting the new “W” resonates with you? Are there other reasons why 

someone would resist “walking" with someone? 
       哪些可能抗拒新“W”的原因引起了你的共鳴？是否還有其他原因導致某人拒絕與他人“同行”？ 
 


